
Interpelácia č. 65/2015   
 
 
5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
 
 
Ing. Gore: 
Prečo ste doposiaľ nepredložili návrh na personálne zmeny v orgánoch spoločnosti Bytový 
podnik Trebišov? 
 
PhDr. Čižmár: 
Nepredložili sme, lebo dozorná rada, ako taká, funguje.  
 
Ing. Gore: 
Dobre. Ja som interpeláciu v tomto vzniesol už na mestskom zastupiteľstve 23.3., bolo mi 
odpovedané písomne v tom zmysle, že sa budete zaoberať touto problematikou po prejednaní 
Správy o hospodárení spoločnosti v roku 2014. Táto správa bola schválená 26.5. od vtedy sme 
už na 3. zastupiteľstve a celý polrok sa neudialo nič. Pripomínam, že zvykom bolo, že 
členovia dozornej rady boli len z okruhu aktuálnych poslancov mestského zastupiteľstva, dnes 
máme z 5 členov 3 neposlancov, čo je 60 %, takže mám tomu rozumieť tak, že nebudete 
meniť personálne zloženie v tomto orgáne.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, ja som nepovedal, že nebudeme meniť. Ja som povedal to, že zatiaľ nebol 
dôvod, sú tam zastúpení aj občania mesta. Ak chceme zapájať občanov mesta do takýchto 
aktivít, myslím si, že to je jedna z tých možností ako sa môžu podieľať aj na kontrole činnosti 
bytového podniku.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.9.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


